
 

 

Protokół Nr XX/2020 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2020r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
10

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
50 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XX Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecna -  Radna Grażyna Gucze. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński i Skarbnik Gminy Marta Chłopek, według listy obecności stanowiącej załącznik nr 

2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
10

 otworzył XX Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 21 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 ust. 3 Statutu Gminy Wierzchowo. 

Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

6.1 uchwała w sprawie wzoru wniosku odbiorcy wrażliwego energii elektrycznej  

o wypłatę dodatku energetycznego – druk nr 106; 

6.2 uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 

107; 



6.3 uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości 

gruntowych  

w drodze przetargu – druk nr 108; 

6.4 uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości 

gruntowych  

w drodze przetargu – druk nr 109; 

6.5 uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2020 – druk nr 

110; 
6.6 uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych – druk nr 111; 

6.7 uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Drawskiemu pomocy finansowej na 

realizację zadania inwestycyjnego pn.: opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1994Z na odcinku 

Wierzchowo – Sośnica (etap II i III)” – druk nr 112; 

6.8 uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Drawskiemu pomocy finansowej na 

realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1994Z 

Osiek Drawski-Wierzchowo-Będlino-Sośnica (etap I)  – druk nr 113. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Komunikaty i sprawy różne. 

9.Zamknięcie sesji. 

 

 

Przewodniczący obrad Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród Radnych lub 

Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad, 

ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili na sesji zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia XIX Sesji 

Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 26 marca 2020 roku został wyłożony do wglądu  

w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została  

w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XIX sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XIX sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

 



Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 

3 do nin. protokołu. 

Wójt Jan Szewczyk powyższe sprawozdanie uzupełnił o następujące informacje: 

- Poczta Polska, mailowo zwróciła się do samorządów w całej Polsce o udostępnienie danych 

osobowych ze spisów wyborców, mail nie był podpisany Na dzień dzisiejszy Urząd Gminy 

Wierzchowo nie udostępnił danych, uzasadniając brakiem podstawy prawnej, na tej 

podstawie Urząd Gminy zwrócił się do Poczty Polskiej o przedłożenie podstawy prawnej, 

zdecydowana większość samorządów twierdzi, że nie ma podstaw prawnych by przekazać 

dane ze spisu, 

- Urząd Gminy Wierzchowo ogłosił przetarg nieograniczony na wyposażenie nowego 

przedszkola w Wierzchowie, 

- Urząd Gminy Wierzchowo funkcjonuje i obsługuje interesantów z zachowaniem wszelkich 

procedur bezpieczeństwa w związku z ogłoszonym stanem epidemicznym w związku z 

zakażeniami koronawirusem, dużo spraw jest załatwianych przede wszystkim drogą 

elektroniczną, 

- w związku ze stanem epidemicznym wpływają wnioski od osób prawnych w sprawie 

umorzeń lub odroczeń płatności podatków, nie będą podejmowane działania w sprawie 

podjęcia uchwały rady gminy w sprawie umorzeń podatków, przy  rozpatrywaniu wniosków 

(zakładów) w sprawie umorzeń lub odroczeń podatków brane będą pod uwagę dokonywane 

zwolnienia pracowników, 

- w Gminie Wierzchowo wyznaczono miejsce do kwarantanny na bazie pomieszczeń w 

budynku remizy OSP w Żabinku, które wyposażone jest w niezbędne urządzenia, 

- Gmina dokonała zakupu 550 litrów płynu dezynfekującego oraz 80 metrów ceryfikowanego 

materiału celem uszycia przez wolontariuszy z naszej gminy maseczek ochronnych dla 

mieszkańców Gminy Wierzchowo, rozdano już około 1100 sztuk maseczek dla mieszkańców 

– maseczki przekazywane są sukcesywnie sołtysom i wywieszane przed Urzędem Gminy, 

zakupiono kombinezony oraz okulary gogle, 

- na terenie Gminy Wierzchowo nie przewidujemy w najbliższym czasie organizacji 

obchodów uroczystości gminnych i państwowych. 

Wójt Jan Szewczyk podziękował wszystkim, którzy w ramach wolontariatu wspomagali i 

wspomagają w szyciu maseczek ochronnych. Poinformował również, że na dzień dzisiejszy 

na terenie Gminy Wierzchowo nie stwierdzono zakażenia koronawirusem. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji punktu 5 informując, że w związku  

z Rozporządzeniem Ministra Zdrowia w sprawie ogłoszenia stanu  epidemicznego w naszym 

kraju w związku z zakażeniami koronawirusem Komisje stałe Rady Gminy Wierzchowo 

odstąpiły od swoich posiedzeń i realizacji tematów w  miesiącu kwietniu,  uchwalonych w 

planach pracy na I półrocze 2020 roku. 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w dniu sesji przed posiedzeniem, 

interpelację złożyła Radna Lidia Kałandyk, odczytał treść interpelacji: 

„Zwracam się z prośbą do Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej w Drawsku 

pomorskim o zbadanie, czy rozlewana gnojowica na pola z ferm trzody chlewnej na terenie 

Gminy Wierzchowo ma wpływ na zdrowie i życie mieszkańców naszej gminy. W Gminie 

Wierzchowo znajdują się dwie duże fermy trzody chlewnej, planowana jest również 

inwestycja budowy trzeciej fermy. Mieszkańcy maja poważne obawy, co do skumulowanych 



emisji odorów i pyłów wydobywających się z tym ferm, które już i tak utrudniają codzienne 

życie mieszkańców Gminy Wierzchowo.” 

W dniu 04 maja 2020r. Radna Lidia Kałandyk złożyła pisemne oświadczenie o cofnięciu w/w 

interpelacji – załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 5 porządku  

obrad i przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie wzoru wniosku odbiorcy wrażliwego energii elektrycznej o wypłatę 

dodatku energetycznego – druk nr 106. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XX/105/2020 w sprawie wzoru wniosku odbiorcy wrażliwego energii 

elektrycznej o wypłatę dodatku energetycznego – która stanowi załącznik nr 4 do 

nin. protokołu. 

 

2) w sprawie wzoru wniosku odbiorcy wrażliwego energii elektrycznej o wypłatę 

dodatku energetycznego – druk nr 107. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XX/106/2020 w sprawie wzoru wniosku odbiorcy wrażliwego energii 

elektrycznej o wypłatę dodatku energetycznego – która stanowi załącznik nr 5 do 

nin. protokołu, 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze 

przetargu – druk nr 108. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XX/107/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 6 do 

nin. protokołu, 

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze 

przetargu – druk nr 109. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XX/108/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 7 do 

nin. protokołu, 

 

5) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2020 – druk nr 110. 



Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XX/109/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

rok 2020 – która stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu, 

 

6) w sprawie emisji obligacji komunalnych – druk nr 111. 

Radny Piotr Gumny poprosił o wyjaśnienie treści zapisu ust. 2 w § 1 „2. Emisja 

obligacji nastąpi poprzez propozycję nabycia skierowaną do jednego adresata”, 

zapytał, co to znaczy i kto to jest? 

Skarbnik Gminy Marta Chłopek odpowiedziała, że wyłoniony będzie jeden bank w 

drodze zapytania ofertowego, wszystkie obligacje może wyemitować tylko jeden 

bank. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XX/110/2020 w sprawie emisji obligacji komunalnych – która stanowi 

załącznik nr 9 do nin. protokołu, 

 

7) w sprawie udzielenia Powiatowi Drawskiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania inwestycyjnego pn.: opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1994Z na odcinku Wierzchowo-Sośnica 

(etap II i III)” – druk nr 112. 

Radny Piotr Gumny zapytał, jaki to jest procentowy udział Gminy Wierzchowo w 

realizacji zadania? 

Wójt Jan Szewczyk odpowiedział, że jest to pięćdziesięcioprocentowy udział zgodnie 

z wcześniejszymi wspólnymi ustaleniami Wójta i Rady Gminy Wierzchowo oraz 

Powiatu Drawskiego. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XX/111/2020 w sprawie udzielenia Powiatowi Drawskiemu pomocy 

finansowej na realizacje zadania inwestycyjnego pn.: opracowanie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1994Z 

na odcinku Wierzchowo-Sośnica (etap II i III)” – która stanowi załącznik nr 10 do 

nin. protokołu, 

 

8) w sprawie udzielenia Powiatowi Drawskiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1994Z Osiek Drawski-

Wierzchowo-Będlino-Sośnica (etap I)” – druk nr 113. 

Radny Józef Janicki poprosił Wójta o wyjaśnienie, dlaczego 304 000,00 zł a nie 

zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami 240 000,00 zł. 

Wójt Jan Szewczyk wyjaśnił, że zgodnie z uchwałą Rady Gminy Wierzchowo z 25 

maja 2017 roku Gmina Wierzchowo zobowiązała się do zagwarantowania w 

uchwałach budżetowych z dochodów własnych gminy, środków finansowych na 

wykonanie powyższego zadania inwestycyjnego. W budżecie na 2020 rok Gmina 

Wierzchowo zagwarantowała środki w wysokości, zgodnie z ustaleniami z Powiatem 

Drawskim, 240 000,00 zł. Po wyłonieniu wykonawcy tego zadania okazało się, że 

wartość inwestycji ostatecznie wzrosła do 608 000,00 zł (pomoc finansowa Gminy 

Wierzchowo 304 000,00 zł i 304 000,00 zł środki finansowe Powiatu Drawskiego – 

realizacja finansowa zadania 50/50). 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XX/112/2020 w sprawie udzielenia Powiatowi Drawskiemu pomocy 



finansowej na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1994Z Osiek Drawski-Wierzchowo-Będlino-Sośnica (etap I)”  – 

która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treść odpowiedzi, które wpłynęły do Biura 

Rady Gminy na zgłoszone przez Radnych w poprzednim okresie interpelacje. 

Poinformował, że na zgłoszoną w dniu dzisiejszym przez Radną Lidię Kałandyk interpelację 

zostanie udzielona odpowiedź pisemna przez instytucję, która będzie ją realizowała. 

 

Wobec braku  dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 7 porządku obrad i 

ogłosił przerwę. 

Przerwa: 12
57

 – 13
00 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 
 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec przypomniał wszystkim Radnym o złożeniu 

oświadczeń majątkowych. 

 

Radny Józef Janicki zgłosił następujące sprawy: 

- remont dachu na wiacie rekreacyjnej na placu rekreacyjnym w miejscowości Świerczyna, 

- po przeniesieniu przedszkola w Wierzchowie  do nowego budynku, pomieszczenia po 

byłym przedszkolu wykorzystać na organizację np. Domu Seniora lub Dzienny Dom Pomocy 

w ramach Programu Wieloletniego „Senior+”. 

Do powyższych spraw odniósł się Wójt Jan Szewczyk informując, że po rozpoznaniu 

wszystkich potrzeb dotyczących remontów dachów np. na budynku Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz na budynku mieszkalnym po byłej stacji PKP w Wierzchowie 

podejmie decyzję co do kolejności remontu w/w dachów. 

Ponadto Wójt poinformował, że na dzień dzisiejszy nie rozważał jeszcze możliwości i nie ma 

wypracowanej koncepcji zagospodarowania pomieszczeń po byłym przedszkolu w 

Wierzchowie, ale każdy pomysł i propozycja będą mile widziane i rozważane. 

 

Radny Ireneusz Jung zapytał, czy jest decyzja w sprawie otwarcia przedszkola w 

Wierzchowie zamkniętego w związku z ogłoszonym stanem epidemicznym. 

Odpowiedź Wójta: na dzień dzisiejszy takiej decyzji nie ma, dyrektorzy robią rozpoznanie, 

czy jest zapotrzebowanie. 

 

Radny Zdzisław Bełzowski zgłosił problemy wynikające z prowadzonej inwestycji tj. budowy 

sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Będlino. Zapytał, czy będą wypłacane 

rekompensaty dla właścicieli działek na których powstały szkody, naprawiane przejścia i 

dojazdy. 

Na powyższe Wójt odpowiedział, że w następstwie prowadzonych prac związanych z budową 

sieci kanalizacji sanitarnej nie widzi możliwości wypłacania rekompensat. Inwestycja jest 

realizowana zgodnie z dokumentacją – Wykonawca jest obligowany do naprawy powstałych 

w trakcie robót szkód, przywracania przejezdności dojazdów do posesji oraz udrażniania 



zasypanych rowów. Wszystkie interwencje i uwagi zgłoszone w Urzędzie Gminy przez 

mieszkańców Będlina będą przekazywane do Wykonawcy robót. Pomimo, że Stronami w 

zgłaszaniu interwencji powinni być właściciele nieruchomości a nie Radny, Wójt zobowiązał 

się do podjęcia działań w celu rozwiązania problemów i uda się osobiście na miejsce budowy 

po weekendzie majowym. 

Radny Piotr Gumny zapytał, czy Gmina Wierzchowo jest zobowiązana do współfinansowania 

malowania pasów bezpieczeństwa na drodze powiatowej Kalisz Pomorski-Złocieniec-

Ostrowice. 

Wójt odpowiedział, że Dyrektor ZDP w Drawsku Pomorskim poinformował, że w chwili 

obecnej jest przygotowywany kosztorys pod planowany przetarg na malowanie pasów 

przedmiotowej drogi. Wcześniejsze rozmowy i wstępne ustalenia dotyczyły 

współfinansowania tego zadania przez gminy przez terytorium których przebiega droga 

powiatowa Nr 1962Z (Ostrowice -Złocieniec) i droga powiatowa Nr 1985Z (Złocieniec-

krzyżówka Żabin-Wierzchowo-Kalisz Pomorski). Koszt finansowy zadania, to kwota ok. 

200 000,00 zł,  z czego 50% kosztów pokrywa Powiat, drugie 50% kosztów pokrywają 

gminy, których dotyczy zadanie, tj. gmina Złocieniec, Gmina Wierzchowo i Gmina Kalisz 

Pomorski, temat jest otwarty. 

 

Radny Ryszard Borowicz przekazał uwagi mieszkańców naszej gminy, dotyczące odpłatności 

za wodę, Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie nie dostarcza rachunków 

za wodę, utrudnienie dla mieszkańców polega na tym, że aby dokonać wpłaty muszą 

wypełniać przekazy. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Wójt Gminy Jan Szewczyk zwrócił 

się do Rady Gminy Wierzchowo z wnioskiem o wydanie stanowiska przez Radę Gminy 

Wierzchowo w zakresie możliwości dodatkowego dofinansowania z budżetu gminy 

Wierzchowo przebudowy drogi powiatowej nr 1996Z na odcinku Żabin – Nowe Laski 

zgodnie z oczekiwaniami Zarządu Powiatu Drawskiego w wysokości 415 509,51 zł. Na 

dodatkową kwotę 415 509,51 zł składa się kwota 390 000,00 zł, stanowiąca niezrealizowane 

przez Lasy Państwowe dofinansowanie dla Powiatu Drawskiego na realizację w/w drogi 

powiatowej oraz kwota 25 509,51 zł, będąca połową kosztów niezbędnych robót 

dodatkowych wynikłych w trakcie inwestycji. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny Józef Janicki zapytał Wójta, co uzgodnił na spotkaniach ze Starostą? 

 

Wójt odpowiedział, że na spotkaniu, które odbyło się w Urzędzie Gminy w Wierzchowie 

poinformował Starostę na ile Gminę Wierzchowo stać dofinansować remont  drogi Żabin – 

Nowe Laski, tj. kwotą 840 000,00 zł. Przy podejmowaniu decyzji w sprawie remontu tej 

drogi, Powiat powinien był wziąć pod uwagę ryzyko, że Lasy Państwowe i Spółka Agri Plus 

nie przystąpią do współfinansowania remontu tej drogi. Mając na uwadze kontynuowane 

prace budowlane w zakresie budowy sieci kanalizacji  sanitarnej dla miejscowości Będlino, 

Sośnica, Otrzep oraz modernizacje ujęcia wody w miejscowości Świerczyna nie widzi 

możliwości dodatkowego dofinansowania inwestycji. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy 

Wierzchowo z sierpnia 2019 roku i stanowiskiem Rady Gminy Wierzchowo z czerwca 2019 

roku Wójt poinformował, że na remont tej drogi może przeznaczyć 840 000,00 zł i dobrze 

byłoby dla budżetu naszej Gminy zapłacenie w tym roku kwoty 540 000,00 zł (240 000,00 zł 

+ 150 000,00 zł + 150 000,00 zł). 

 

W tym momencie posiedzenie sesji opuścił Radny Bogusław Pawłowicz pomniejszając ilość 

członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 13 osób. 

 



Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Rada Gminy Wierzchowo w sierpniu 

ubiegłego roku podjęła  decyzję w formie uchwały w zakresie możliwości dofinansowania z 

budżetu gminy Wierzchowo przebudowy drogi powiatowej nr 1996Z na odcinku Żabin – 

Nowe Laski w ostatecznej wysokości 840 000,00 zł, jest to bardzo duży wkład naszej gminy. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zarządził głosowanie  

w sprawie stanowiska następującej treści: 

 

Na podstawie § 20 ust. 2 pkt 3 uchwały Nr XLIX/275/2018 Rady Gminy Wierzchowo 

z dnia 20 września 2018r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wierzchowo (Dz. Urz, Woj. 

Zachodniopomorskiego poz. 4601) Rada Gminy Wierzchowo o ś w i a d c z a, że stanowisko 

Rady Gminy Wierzchowo w zakresie możliwości dodatkowego dofinansowania z budżetu 

Gminy Wierzchowo przebudowy drogi powiatowej nr 199Z na odcinku Żabin – Nowe Laski 

w wysokości 390 000,00 zł, a także współfinansowania połowy kosztów niezbędnych robót 

dodatkowych w wysokości 25 509,51 zł zgodnie z oczekiwaniami Zarządu Powiatu 

Drawskiego jest negatywne. 

 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 11 głosami „za” 

przy 1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła powyższe stanowisko, 

stanowiące załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady zamknął pkt 8 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji pkt 9. 

 

Ad. 9 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 13
50

 zamknął obrady XX sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 


